
ASSEMBLEA ORDINÀRIA
AFA ARENAL DE LLEVANT

Data: 4 de juliol de 2023
Hora d’inici: 18:30 h
Hora de clausura: 20:30 h
Assistència: 28 persones

ORDRE DEL DIA:
1. Resum festa final de curs
2. Actualització pressupost (taula calenta + neveres cuina)
3. Actualització pressupost (ombres pati)
4. Resum Consell Escolar
5. Informació pròximes extraescolars
6. Futur extraescolar d'adults
7. Reforma del mur exterior de l'escola
8. Futur Bynapp

1) Resum Festa Fi de Curs (Diners i Sensacions)
El primer que volem comunicar és que aquest curs ha estat un curs de transició. Aviat
compartirem un text on com a Junta nova «en pràctiques» us explicarem les sensacions
dels 6 primers mesos, però avançar que Belluga't ha estat com la Junta una comissió
regenerada íntegrament i que això ha dut al fet que hem deixat d'organitzar moltes coses al
llarg de l'any que formaven part de l'ADN de l'Arenal i que reprendre el curs vinent. Entre
altres coses, les festes a l'Arenal es muntaven prèviament amb la col·laboració dels cursos,
cada curs tenia assignades una/es festa/es concretes i ho muntaven conjuntament amb
Belluga't, i això aquest any no s'ha dut a terme d'aquesta manera. Per això, volem demanar
disculpes especialment als cursos que no van poder participar en les festes de Maig que no
vam organitzar i a les famílies de 5è perquè no ens vam coordinar amb temps i
correctament.
Dit això, respecte a la festa de final de curs, volem comentar que es van fer propostes amb
vessant pedagògica i doble missatge: recuperar els jocs tradicionals i jugar grans i petits
(feres ferotges) + oferir referents juvenils masculins i femenins tocant instruments en directe
i que fan escola de música (Zebrass). Hem rebut molt bon feedback, i l'única part que ens
va saber greu és que durant una estona es va concentrar força gent per entrar, però era la
manera de controlar que tots els que estem dins fóssim de l'escola, ja que des de les 17.30h
hi havia propostes per a la comunitat escolar.
Volem agrair també a l'escola Fluvià que ens va cedir cadires, a les voluntàries i voluntaris
que van ajudar a fer que tot es dugués a terme, i a les famílies que van col·laborar in situ en
portar i tornar cadires.
Gràcies per fer que fos una gran festa d'acomiadament!
Pel que fa a números, es van recollir 1.725 € en el bar, i això no va cobrir tot el cost de la
festa, però ens va ajudar força. Gràcies de nou!
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2/3) Actualització Pressupost Taula Calenta + Neveres Cuina + Ombres Pati.
Revisió pressupost final Tancament curs- Comptes a 29.06.23:
Saldo Banc 2.451,07 €
Diners Berenars 1.643,20 €
Diners Festa Final de Curs 820,30 € (Ingressos 1.725 €- Despeses 904,70 €)
SALDO ACTUAL AFA 4.914,57 €
Pagaments pendents:
3.119,08 € Nevera Nova
2.261,49 € Taula calenta
TOTAL PAGAMENTS 5.380, 57 €
SALDO DISPONIBLE -466 €

Això vol dir que tenim dues opcions: Ampliar l'amortització amb la XX per valor d'uns 1.000 €
per menjador i allargar la relació contractual actual, o bé obrir ja les quotes d'AFA del curs
2023-2024 i els primers diners recollits, que vagin destinats a aquestes partides (o fer-ho al
setembre amb les noves quotes).
Per fer-nos una idea, el curs actual 2022-2023 hem recollit 7.680 € en quotes, per tant, si
estem en aquests nivells, voldria dir quedar-nos amb un pressupost anual per a les
comissions d'aproximadament 7.000 € per cobrir el curs escolar.
Es vota quina opció preferim i es decideix obrir ja les quotes de socis d'AFA del curs
2023-2024.

- Respecte a les neveres, s'explica que una de les dues neveres que fallava ja ha
estat arreglada sense cap cost per nosaltres, però és probable que l'any vinent torni
a fallar o s'hagi de canviar. Ho haurem de tenir en compte a l'hora de gestionar el
pressupost del nou curs.

- Es presenten dues opcions de nevera per a la qual s'ha de canviar, una de 5.000 €
amb dos motors i una de 3.119 € amb un motor, i es vota per unanimitat, després del
consell del Miguelo que és professional de la restauració, quedar-nos amb la nevera
d'un motor. Es mirarà quin cost té ampliar a més de 2 anys la garantia total de la
nevera per si ens val la pena.

- La comissió d'Infraestructures està organitzant la col·locació de les noves ombres.
Ha invertit els diners que van recaptar amb el sorteig de la panera a la Festa de
Nadal per comprar el material (Fustes i teles: 783,3 €)

4/5) Resum Consell Escolar +Informació pròximes extraescolars:
Al darrer Consell escolar es van aprovar les extraescolars del curs vinent.
Esther Viñals, la vocal d'extraescolars, va fer un resum de les novetats, que ja estan
disponibles al blog de l'AFA
(https://www.afalarenaldellevant.cat/2023/07/07/ja-son-aqui-les-extraescolars-curs-202
3-24/). A més a més, al blog ara hi ha un menú fix per disposar de la informació de les
extraescolars en tot moment. Volem agrair i felicitar a la comissió i a la Xup-Xup l'esforç i
dedicació que han posat per poder oferir tantes noves propostes de qualitat pel curs vinent.
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6) Futur extraescolar d'adults.
Al pavelló que compartim institut i escola es duen a terme una sèrie d'extraescolars de
pares i mares que no són gestionades per l'AFA sinó per les mateixes famílies que les
porten a fi. Ens han contactat de l'extraescolar de Voley perquè els volen pujar molt les
despeses el curs vinent. Es tornaran a reunir un altre cop per veure quines mesures
prendre.
Des de l'AFA els hem ofert entrar dins del nostre paraigua, sense canviar la seva autogestió,
però sí disposar de l'assegurança i de les eines de comunicació de què disposem.

7) Reforma del mur exterior de l'escola.
La direcció de l'escola posa al nostre coneixement que pròximament hi duran a terme les
reformes a la façana de l'escola que dona al pati. Encara les dates estan per confirmar, però
possiblement serà cap a finals de juliol o principis d'agost.

8) Futur Bynapp.
Actualment, tenim com app de comunicació Bynapp, sabem que és una aplicació que no
funciona gaire bé, hi ha famílies que sempre tenen problemes i d'altres que de tant en tant.
L'escola sap i està al corrent d'aquestes errades que suposen intranquil·litat i neguit a les
famílies, per això es va parlar de fer un canvi d'app.
Han fet un estudi de mercat, a causa dels neguits de moltes famílies que pateixen errades
contínues amb aquesta aplicació i han trobat d'altres que tenen bones referències a priori.
Però l'escola no vol assumir un cost major que el de Bynapp, que és una APP de les més
econòmiques, ja que troben que és més necessari invertir en altres coses més importants
per a l'escola. Per això ens proposa compartir el cost d'una nova APP millor en cas que la
trobem, ja que actualment tant escola, com XupXup com AFA fem ús del Bynapp com a eina
de comunicació. No és una mesura per aplicar ja, el curs 2023-2024 es continuarà amb
Bynapp, però es planteja estudiar-ho ja per aplicar-ho al curs vinent si es troba el que volem
i s'aprova.

TEMES SOBREVINGUTS:
- Recordeu, L'AFA US NECESSITA, fem una crida a les famílies perquè us apunteu a

aquella comissió/ons que més us agradin o on pugueu aportar més, necessitem més
mans per poder dur a terme tots els projectes i propòsits.

- Demanar a l'escola a cada reunió pedagògica poder tenir 10 minuts per presentar
qui som i que fem a l'AFA.

- L'AFA expressa la importància de tornar a tenir el contacte directe amb el xat de
delegades, per aconseguir sempre tenir una millor comunicació, aprofitant que una
de les coordinadores de delegades estava presencialment a la reunió, va comentar
que es podria considerar i es parlarà al començament del curs vinent.

Bon estiu!
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